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PROTOKÓŁ  Nr XLIII/2014  

z przebiegu XLIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w  Zbąszynku 
z dnia 28 sierpnia 2014 roku 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, radnych powiatowych,  Pana Wiesława 
Czyczerskiego Burmistrza Zbąszynka, Pana Jana Makarewicza Sekretarza Gminy, Panią 
Anetę Nawracała Skarbnik Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników 
referatów Urzędu Miejskiego w Zbąszynku, dyrektorów szkół, sołtysów, przybyłych na sesję 
mieszkańców, przedstawicieli mediów oraz pozostałych przybyłych gości i otworzył obrady 
XLIII sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, że na sali 
obecnych jest 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności 
radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  
 
Do pkt. 2.  

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Tomasza Krajewskiego (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Tomasza Krajewskiego funkcji Sekretarza obrad 
dzisiejszej sesji Rady - głosowało 15 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Tomasz Krajewsk i. 

Do pkt.3.  
 

Przyjęcie porz ądku obrad 
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad: 
1.  Otwarcie sesji 
2.  Wybór Sekretarza obrad 
3.  Przyjęcie porządku obrad 
4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.  Interpelacje i zapytania 
8.  Promocja i polityka informacyjna Gminy Zbąszynek 
9.  Współpraca zagraniczna i międzygminna 
10. Podjęcie uchwał: 
    a) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2014 rok (projekt nr 1) 
    b) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/78/2013 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 30 
       grudnia 2013 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
        Zbąszynek na lata 2014 – 2025 (projekt nr 2) 
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    c) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej w  Zbąszynku na  
        prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Filialny p.w.  
        Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Chlastawie (projekt nr 3) 
    d) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu na wypłatę 
        odszkodowań właścicielom nieruchomości nabytych w celu rozbudowy drogi  
         wojewódzkiej nr 302 w miejscowości Chlastawa (projekt nr 4) 
    e) w sprawie rozpatrzenia skargi (projekt nr 5) 
    f)  w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Zbąszynek (projekt nr 6) 
   g)  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Świebodzińskiemu (projekt nr 7) 
11.  Odpowiedzi na interpelacje 
12.  Oświadczenia i wolne wnioski 
13.  Zakończenie obrad 
 
W odczytanym przez siebie porządku obrad Przewodnicz ący Rady  wprowadził następujące 
zmiany: 
1.  Otwarcie sesji 
2.  Wybór Sekretarza obrad 
3.  Przyjęcie porządku obrad 
4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.  Interpelacje i zapytania 
8.  Promocja i polityka informacyjna Gminy Zbąszynek 
9.  Współpraca zagraniczna i międzygminna 
10. Podjęcie uchwał: 
    a) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2014 rok (projekt nr 1) 
    b) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/78/2013 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 30 
        grudnia 2013 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  
       Zbąszynek na lata 2014 – 2025 (projekt nr 2) 
    c) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej w  Zbąszynku na  
        prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Filialny p.w.  
        Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Chlastawie (projekt nr 3) 
    d) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu na wypłatę 
        odszkodowań właścicielom nieruchomości nabytych w celu rozbudowy drogi  
         wojewódzkiej nr 302 w miejscowości Chlastawa (projekt nr 4) 
    e) w sprawie rozpatrzenia skargi (projekt nr 5) 
    f)  w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Zbąszynek (projekt nr 6) 
   g)  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Świebodzińskiemu (projekt nr 7) 
   h) w sprawie wyra żenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie utwor zenia 
       „Świebodzi ńskiego Obszaru Funkcjonalnego” (projekt nr 8) 
11.  Odpowiedzi na interpelacje 
12.  Oświadczenia i wolne wnioski 
13.  Zakończenie obrad 
 
W odniesieniu do wprowadzonego do porządku obrad podpunktu „h” głos zabrał Burmistrz 
Zbąszynka , który omówił zasadność podjęcia ww. uchwały. 
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Porządek obrad po zmianie przyj ęto jednogło śnie. 
 
 
Do pkt. 4  
 
 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, że protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.12 porządku 
obrad. 
 
Do pkt. 5  

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 26 czerwca 2014 r. do 
28 sierpnia 2014 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

Do pkt. 7  

 Interpelacje i zapytania  
 
Radny Łukasz Szyma ński  poruszył kwestie braku oświetlenia na ulicach: Marii 
Dąbrowskiej, Elizy Orzeszkowej, Marii Konopnickiej, Kupieckiej oraz Chrobrego. Ponadto 
radny zwrócił uwagę, iż poruszana już wcześniej sprawa braku oświetlenia na skrzyżowaniu 
ul. Krótkiej oraz Sportowej w dalszym ciągu pozostaje nierozwiązana. 
Następnie Pan Łukasz Szymański zwrócił uwagę na konieczność stworzenia koncepcji 
rozwiązania kwestii „cypelku”, który powstał po utworzeniu przejścia dla pieszych w rejonie 
byłej stacji benzynowej nieopodal dworca PKP. Zdaniem radnego należy zastanowić się nad 
tym, czy zasadnym było by zezwolenie na parkowanie w ww. miejscu. 
W dalszej części wypowiedzi Pan Łukasz Szymański oznajmił, iż niejednokrotnie mieszkańcy 
gminy zwracają uwagę na bezzasadność usytuowania znaku „zakaz wjazdu” na bramie 
Ośrodka Sportu i Rekreacji w Zbąszynku. Radny zaznaczył, iż na obiektach OSiR znajduje 



Rada Miejska w Zbąszynku   VI kadencja Samorządu 

        2010-2014 

 

4 
 

 
 

się plac manewrowy, na którym przyszli kierowcy szlifują swoje umiejętności, a tym samym 
są świadkami łamania przepisów. Zdaniem radnego zasadnym byłoby zniesienie ww. znaku 
bądź usytuowanie tabliczki „nie dotyczy pracowników”. 
Kończąc swoją wypowiedź radny zwrócił uwagę na podnoszoną już wcześniej kwestię 
monitoringu miejskiego. Zdaniem radnego tego typu inwestycja powinna zostać ujęta  
w budżecie gminy w VII kadencji rady. Pan Łukasz Szymański zapytał również o to czy 
gmina może starać się o dofinansowanie ww. przedsięwzięcia? 
 
W dalszej kolejności głos w niniejszym podpunkcie zabrała radna Gra żyna Znamirowska-
Szwarc , która podkreśliła, iż po ostatnich ulewach w stawie przeciwpożarowym w Rogozińcu 
doszło do obsunięcia ziemi i płyt jumbo. Radna poprosiła o naprawienie niniejszej szkody. 
Ponadto radna zapytała o to, czy na terenie gminy będzie zorganizowana zbiórka odpadów 
wielkogabarytowych? 
 
Następnie radny Wojciech Półtorak  skierował pytanie dotyczące kwestii usytuowania znaku 
ustąp pierwszeństwa bądź innego znaku, który rozwiązał by kwestie organizacji ruchu na 
Osiedlu słonecznym w Kosieczynie nieopodal ulicy Marcina Rożka? Zdaniem radnego w ww. 
rejonie niezbędne jest określenie przejrzystych zasad ruchu. 
Ponadto radny odniósł się do kwestii drugiego etapu obwodnicy miasta i informacji  
z działalności referatów, która odnosi się do  tego zadania, prosząc tym samym  
o wyjaśnienie kwestii dofinansowania zadania oraz zakresu prac w tym zakresie. 
 
W dalszej części obrad głos zabrał radny Stanisław Kochanek , który zauważył  
iż mieszkańcy Kręckiej Winnicy (od strony Stradzewa) mają problem podczas ulew  
z nadmierną ilością wody, która zamiast „rozpłynąć się po bokach”, zalewa posesje. Radny 
zapytał czy istniała by możliwość rozwiązania tej kwestii? Ponadto radny zwrócił uwagę , iż  
w dalszym ciągu nie poczyniono żadnych działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa 
w rejonie Kręckiego Łęgu, gdzie w dalszym ciągu panuje ograniczona widoczność. 
 
Do pkt. 8  i 9  
 

Promocja i polityka informacyjna Gminy Zb ąszynek 

Współpraca zagraniczna i mi ędzygminna 

 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, iż temat współpracy zagranicznej  
i międzygminnej został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych 
Rady w  dniu 20 sierpnia 2014 r. Temat ten nie spotkał się z negatywną opinią radnych. 
/Sprawozdanie ze współpracy zagranicznej Gminy Zbąszynek za okres sierpień 2013 – lipiec 
2014 oraz sprawozdanie ze współpracy międzygminnej za okres: sierpień 2013– lipiec 2014 
stanowią załączniki nr 6 i 7 do niniejszego protokołu/. 
 
Następnie Przewodnicz ący Rady  udzielił głosu Panu Janowi Makarewiczowi , który 
szczegółowo omówił zagadnienie dotyczące promocji i polityki informacyjnej Gminy 
Zbąszynek w okresie objętym sprawozdawczością. 
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W ramach omawianego tematu Sekretarz Gminy  zapoznał radnych z najważniejszymi 
kierunkami przekazywania informacji. W pierwszej kolejności odniósł się do kwestii 
Zbąszyneckiej Telewizji Internetowej oraz Zbąszyneckiego Kwartalnika. Następnie Pan Jan 
Makarewicz  skupił się na dokładnym omówieniu serwisu internetowego Gminy Zbąszynek, 
na który składa się strona główna Zbąszynka, biuletyn informacji publicznej oraz regionalny 
biuletyn informacji publicznej. Dużo uwagi Pan Jan Makarewicz  poświęcił kwestiom 
nowowprowadzonych rozwiązań, które oferuje „Lubuski e-urząd”. Dzięki bezpośredniemu 
dostępowi do sieci możliwe było szerokie zaprezentowanie tematu oraz ukazanie teorii  
w praktyce. 
Ponadto Sekretarz Gminy  wspomniał również o systematycznie podejmowanych 
działaniach informacyjnych, w tym o spotkaniach Burmistrza i Przewodniczącego Rady  
z mieszkańcami gminy, jak również o utworzonym w Urzędzie Miejskim punkcie informacji 
oraz materiałach promocyjnych Gminy Zbąszynek.  
Podsumowując swoją wypowiedź Pan Jan Makarewicz   podkreślił, iż polityka informacyjna  
w Gminie Zbąszynek jest realizowana przy możliwie minimalnym zaangażowaniu środków  
z budżetu gminy. W tej kwestii osiągnięto apogeum i obecnie najważniejszą kwestią jest 
utrzymanie dotychczasowego poziomu przy jednoczesnym udoskonalaniu form przekazu.  
Na koniec Pan Jan Makarewicz  skierował słowa podziękowania do Burmistrza Zbąszynka 
za okazywane wsparcie działań oraz słowa uznania do osób, które na co dzień wpisują się  
w harmonogram pracy w powyższym zakresie.  
 
Przewodnicz ący Rady  przyłączył się do powyższych podziękowań w imieniu własnym oraz 
Rady Miejskiej, dziękując tym samym Sekretarzowi Gminy, który na co dzień koordynuje 
działania w zakresie polityki informacyjnej gminy. 
 
/Polityka informacyjna Gminy Zbąszynek 2013-2014 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu/. 
 
Rada Miejska w Zb ąszynku jednogło śnie przyj ęła niniejsze informacje poprzez 
aklamacj ę. 
 
 
Do pkt. 10  
  
               Podjęcie uchwał 
 
a. 
 
Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian  
w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2014 rok (projekt nr 1). 
Następnie Pan Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIII/39/2014  
w sprawie  zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2014 rok. 
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W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLIII/39/2014 w sprawie  zmian w uchwale bud żetowej Gminy Zb ąszynek na 2014 
rok została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 
 
b.  
 
Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XXXVI/78/2013 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 30 grudnia  
2013 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek na 
lata  2014 – 2025 (projekt nr 2).  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo  
z projektem uchwały na posiedzeniach Komisji Stałych, przedstawił stanowiska Komisji, 
zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym 
zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIII/40/2014  
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/78/2013 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 30 grudnia  
2013 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek na 
lata  2014 – 2025.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
 Nr XLIII/40/2014  w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/78/2013 Rady Miej skiej  
w Zbąszynku z dnia 30 grudnia 2013 roku w sprawie uchwal enia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Zb ąszynek na lata  2014 – 2025  została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 
 
c. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej w  Zbąszynku na  prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Filialny p.w. Narodzenia 
Najświętszej Maryi Panny w Chlastawie (projekt nr 3). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się  
z projektem uchwały na wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy 
są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził 
głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIII/41/2014 
w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej w  Zbąszynku na  
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Filialny p.w. 
Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Chlastawie.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLIII/41/2014 w sprawie udzielenia dotacji celow ej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej 
w  Zbąszynku na  prace konserwatorskie, restauratorskie l ub roboty budowlane  
w Kościele Filialny p.w. Narodzenia Naj świętszej Maryi Panny w Chlastawie została 
podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 
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d. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu na wypłatę odszkodowań 
właścicielom nieruchomości nabytych w celu rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 302  
w miejscowości Chlastawa (projekt nr 4). 
Następnie Pan Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIII/42/2014  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu na wypłatę 
odszkodowań właścicielom nieruchomości nabytych w celu rozbudowy drogi wojewódzkiej  
nr 302 w miejscowości Chlastawa. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
XLIII/42/2014 w sprawie udzielenia pomocy finansowe j Województwu Lubuskiemu na 
wypłat ę odszkodowa ń właścicielom nieruchomo ści nabytych w celu rozbudowy drogi 
wojewódzkiej nr 302 w miejscowo ści Chlastawa  została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 
 
e. 
 
Przewodnicz ący Rady przybliżył procedurę rozpatrzenia skargi. 
 
Następnie Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  odczytał treść projektu uchwały   
w sprawie rozpatrzenia skargi (projekt nr 5). 
Pan Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na wspólnym 
posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe 
zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIII/43/2014  
w sprawie rozpatrzenia skargi. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLIII/43/2014 w sprawie rozpatrzenia skargi zost ała podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 
 
f. 
 
Przewodnicz ący Rady  przybliżył procedurę rozpatrzenia wniosku o nadanie tytułu: 
Honorowy Obywatel Gminy Zbąszynek. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały  w sprawie 
nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Zbąszynek (projekt nr 6).  
Następnie Pan Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIII/44/2014  
w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Zbąszynek.  
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W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLIII/44/2014 w sprawie nadania tytułu Honoroweg o Obywatela Gminy Zb ąszynek  
została podj ęta jednogło śnie. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 
 
g. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Świebodzińskiemu (projekt nr 7) 
Następnie Pan Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
wspólnym posiedzeniu z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, przy 10 głosach „za” i 5 głosach „wstrzymujących” 
podjęła Uchwałę Nr XLIII/45/2014 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Świebodzińskiemu. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLIII/45/2014 w sprawie udzielenia pomocy finans owej Powiatowi 
Świebodzi ńskiemu została podj ęta przy 10 głosach „za” i 5 głosach 
„wstrzymuj ących”. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 
 
h. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie utworzenia 
„Świebodzińskiego Obszaru Funkcjonalnego” (projekt nr 8). 
Następnie Pan Jan Mazur  zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIII/46/2014  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie utworzenia 
„Świebodzińskiego Obszaru Funkcjonalnego”.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLIII/46/2014 w sprawie wyra żenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 
utworzenia „ Świebodzi ńskiego Obszaru Funkcjonalnego” została podj ęta 
jednogło śnie. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 11  
 
 Odpowiedzi na interpelacje 
 
 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski. 
 
W nawiązaniu do interpelacji radnego Łukasza Szyma ńskiego, Burmistrz Zb ąszynka  
oznajmił, iż pogotowie energetyczne zajmuje się kwestiami oświetlenia od dnia 
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wczorajszego. Jeśli chodzi o ww. skrzyżowanie z ul. Wojska Polskiego to doszło tam do 
rozłączenia zasilania, niemniej jednak szkoda zostanie naprawiona. 
Odnosząc się do kwestii placu po byłej stacji benzynowej, Pan Wiesław Czyczerski  
oznajmił, iż wspólnie z policją oraz starostwem należy zastanowić się nad rozsądnym 
rozwiązaniem organizacji ruchu i parkowania w tamtejszym rejonie.  
Nawiązując do tematu znaku „zakaz wjazdu” na bramie OSiR, Burmistrz Zb ąszynka  
poinformował iż niniejszy znak zostanie zdemontowany. 
Kontynuując udzielanie odpowiedzi na zapytania Burmistrz Zb ąszynka  odniósł się również 
do tematu monitoringu. Pan Wiesław Czyczerski  zaznaczył, iż w najbardziej newralgicznych 
punktach miasta usytuowane są kamery, w związku z czym montaż monitoringu jest mało 
zasadny. Poza tym instalowanie większej ilości sprzętu może okazać się mało skuteczne  
z uwagi na licznie rosnące drzewa. Niemniej jednak temat ten w odczuciu Burmistrza 
Zbąszynka  jest tematem „żywym” i być może kiedyś zostanie rozwiązany. 
 
Następnie Pan Wiesław Czyczerski  udzielił odpowiedzi na zapytanie radnej Grażyny 
Znamirowskiej - Szwarc, informując że duże ubytki płyt mieszczą się w ramach  gwarancji.  
W związku z tym szkoda powinna zostać usunięta przez wykonawcę zadania i zostaną 
przedsięwzięte ku temu kroki. Odnosząc się do pytania o odpady wielkogabarytowe Pan 
Wiesław Czyczerski  oznajmił, iż tego typu zbiórki zostaną zorganizowane z końcem 
miesiąca września br. Informacja o zbiórce zostanie udostępniona do wglądu mieszkańcom. 
Niemniej jednak w dalszym ciągu odpady wielkogabarytowe można deponować na placu za 
urzędem w godzinach pracy jednostki bądź w terminie uzgodnionym telefonicznie.  
 
Nawiązując do kwestii organizacji ruchu, o której wspomniał radny Wojciech Półtorak, 
Burmistrz Zb ąszynka  oznajmił, iż powinna zostać ona uzgodniona z kompetentnymi 
organami przy okazji omawiania kwestii placu dworcowego. 
Ponadto głos w omawianym temacie zabrał radny Łukasz Szyma ński , który przedstawił 
swój pogląd z perspektywy pracy w policji. Radny odniósł się do możliwych kwestii 
organizacyjnych ruchu jak i problemu wąskiej drogi i ograniczonej widoczności, na której 
może dochodzić do kolizji. 
Następnie Pan Wiesław Czyczerski  odniósł się do kwestii „wpisania się w drogę nr 302”, 
które obecnie jest realizowane. Burmistrz Zb ąszynka  pokrótce odniósł się do planowanych 
etapów budowy obwodnicy. Pan Wiesław Czyczerski  oznajmił, iż obwodnica będzie 
kończyć się wjazdem na rondo do IKEA Industry. Burmistrz Zb ąszynka  odniósł się tym 
samym do kwestii przesunięć finansowych w tym zakresie oraz tymczasowej organizacji 
ruchu w tamtejszym rejonie gminy. 
 
Następnie Pan Wiesław Czyczerski  odniósł się do kwestii zalewanych posesji w Kręckiej 
Winnicy. Burmistrz Zb ąszynka  oznajmił, iż należy zastanowić się nad rozsądnym 
rozwiązaniem mającym na celu „przekierowanie” wód deszczowych w inne miejsce. 
Z kolei odnosząc się do tematu zgłoszonej uprzednio interpelacji radnego Burmistrz 
Zbąszynka oznajmił, iż zostanie ona powielona. 
 
Radni: Jan Greczycho, Wojciech Półtorak oraz Gra żyna Znamirowska-Szwarc opu ścili 
obrady sesji. 
Aktualna liczba bior ących udział w sesji: 12 radnych. 
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Do pkt. 12  
 

Oświadczenia i wolne wnioski 
 
 
W ramach tej części obrad Przewodnicz ący Rady  podkreślił, iż w okresie przerwy 
wakacyjnej do biura rady wpłynęły pisma – prośby o sponsorowanie lub wsparcie działań 
sportowo-kulturalnych na terenie Gminy. Ponadto Pan Jan Mazur  zaznaczył, iż  na uwagę 
zasługują również następujące informacje: 
 

� W dniu 2 lipca 2014 r. do biura rady wpłynęła odpowiedź na interpelację radnego 
Łukasza Szymańskiego dotycząca budowy chodnika w m. Kosieczyn  przy ul. 
Podgórnej w kierunku wiaduktu kolejowego. O sprawie informowano na wspólnym 
posiedzeniu komisji.  
 

� W dniu 10 lipca 2014 r. do biura rady wpłynęło drogą mailową wyjaśnienie Prezesa 
Nowego Szpitala w sprawie czynności medycznych wykonywanych podczas 
udzielania świadczenia medycznego. Niniejsza sprawa została poruszona przez 
radną Halinę Taczałę na wspólnym posiedzeniu Komisji  w miesiącu kwietniu br.  
O sprawie informowano na wspólnym posiedzeniu komisji 

 
� W dniu 15 lipca 2014 r. do biura rady wpłynęła odpowiedź na interpelację radnego 

Łukasza Szymańskiego dotycząca remontów i bezpieczeństwa ruchu drogowego  
w ciągu drogi wojewódzkiej nr 302. O sprawie informowano na wspólnym 
posiedzeniu komisji.  

 
� W dniu 31 lipca 2014 r. do biura rady wpłynęła odpowiedź na interpelację radnego 

Stanisława Kochanka  dotycząca drzew rosnących w kompleksie leśnym na odcinku 
drogi wojewódzkiej nr 302  Kosieczyn – Kręcko. O sprawie informowano na 
wspólnym posiedzeniu komisji. 
 

�  W dniu 25.08.2014 r. do biura rady wpłynęła skarga mieszkańca gminy Zbąszynek 
na działalność Przewodniczącego Rady. (Pan Jan Mazur zapoznał radnych z treścią 
skargi) ponadto poinformował o tym, iż skarga została zaopiniowana przez radcę 
prawnego oraz w dniu 26.08.2014 r. wysłana do rozpatrzenia wojewodzie 
lubuskiemu, który jest organem właściwym do jej rozpatrzenia. (Przewodniczący 
Rady zapoznał radnych z pismem-odpowiedzią na skargę przesłaną do nadzoru). 
 

� W dniu 25.08.2014 r. do biura Rady Miejskiej wpłynęło pismo z LUW przypominające 
o konieczności składania oświadczeń majątkowych w okresie 2 miesięcy przed 
upływem kadencji. Zgodnie z informacjami zawartymi w niniejszym piśmie termin ten 
upływa w dniu 21.09.2014 r. W oświadczeniach wykazać należy dochody osiągnięte 
od 1 stycznia 2014  r. do dnia złożenia oświadczenia. 

 
� Terminy posiedzeń Rady Miejskiej w miesiącu wrześniu: Konwent: 11.09.2014 r., 

Komisja Wspólna: 17.09.2014 r., Komisja Rewizyjna: 30.09.2014 r., sesja: 
25.09.2014 r. 
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Ponadto Pan Jan Mazur  przypomniał, iż w dniach 13-14 września br. odbędą się dożynki 
gminne w Kręcku. Przewodnicz ący Rady  po raz kolejny zaapelował o to, by radni określili 
się co do uczestnictwa w uroczystościach. 
 
 
Na koniec Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji 
Rady przez czas trwania sesji był wyłożony do wglądu i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego 
treści. Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
 
- za przyj ęciem protokołu z XLII  zwyczajnej  sesji Rady z dni a 26.06.2014 r. 
głosowano- 12 głosów „za”.   
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XLII 
zwyczajnej sesji z dnia 26.06.2014 r. został przyj ęty jednogło śnie w obecno ści 
12radnych. 

Do pkt.13  

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1525 zamknął  XLIII 
zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Utrata                            Tomasz Krajewski                             Jan Mazur 

 

…………………………………………………………………………………………………………… 

 
Po zamknięciu obrad sesji Przewodnicz ący Rady  zwrócił uwagę na sytuacje, w których 
pracownicy urzędu proszeni są o udostępnianie danych adresowych bądź telefonicznych 
radnych. 
Z uwagi na fakt, iż radni nie dysponują służbowymi numerami telefonów oraz służbowymi 
adresami e-mail, Przewodnicz ący Rady  zapytał o zgodę na udostępnianie prywatnych 
danych w tym zakresie. 
 
Obecni radni nie wyrazili zgody na udost ępnianie ww. danych, które s ą 
wykorzystywane dla potrzeb biura Rady Miejskiej. 
 
W związku z powyższym Pan Jan Mazur  omówił kwestię kontaktu z radnymi Rady Miejskiej 
w Zbąszynku, która przedstawia się następująco: 
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Dyżury Przewodniczącego Rady odbywają się w każdy pierwszy i trzeci wtorek każdego 
miesiąca w budynku Urzędu Miejskiego w Zbąszynku – p. I, pokój nr 21,  
w godzinach 16.00 – 17.30. Ponadto Przewodniczący Rady nie zastrzega numeru telefonu  
i jest on udostępniany na prośbę w biurze Rady Miejskiej w  pok. nr 22 

Istnieje również możliwość spotkania w biurze Rady Miejskiej we wcześniej ustalonym  
z Przewodniczącym Rady terminie. 

Ponadto co kwartał odbywają się spotkania Burmistrza Zbąszynka i Przewodniczącego Rady 
z mieszkańcami gminy Zbąszynek. Informacja nt. terminu i godziny spotkania zamieszczana 
jest m.in. w Zbąszyneckim Kwartalniku. 

Z racji tego, że radni Rady Miejskiej w Zbąszynku nie dysponują telefonami służbowymi, ani 
mailami służbowymi, w celu skontaktowania się  z poszczególnymi Radnymi  najlepiej 
umówić się w biurze Rady Miejskiej w Zbąszynku, p. I, pokój nr 22, tel. 68 3849140 wew. 50 

Korespondencja (w tym e-maile) adresowane do poszczególnych radnych przekazywane są 
adresatowi. 

………………………………………………………………………………………………………… 

 

Protokół otrzymuj ą: 

1. Burmistrz  
2. Sekretarz Gminy 
3. Skarbnik Gminy 
4. Przewodniczący Rady 


